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 Zestien van de vijfenveertig aangesloten bridgeverenigingen bezochten de 

jaarvergadering en benoemden Egbert Sneller, voorzitter van de bridgeclub 

Idéfix, tot nieuwe secretaris van het district en Marco Koopman, penningmeester 
van bridgeclub Oude Rijn, tot plaatsvervangend lid van de Kascommissie. 
 

 NBB-Ambassadrice Barbara van Dijk kwam de hoge onderscheiding STUUR+ 
uitreiken aan scheidend secretaris Ton Huntjens. 
 

 Onderwijsadviseur Anja Koning gaf een toelichting op haar programma ter 
versterking van het technische kader van de bridgeclubs en verhoging van het 

speelpeil van de individuele bridgers. In de eerste maanden van 2015 zullen CLA- 
en CLB-cursussen worden gegeven en op 28 februari een instructiebijeenkomst 
over het rekenprogramma van de NBB. Deze laatste workshop is met name voor 

hen die nog geen ervaring met het rekenprogramma hebben. Op 7 maart zal de 
Toekomstdrive worden georganiseerd, die bedoeld is om nieuwe bridgers in 
clubverband te leren spelen. Er is ook nog een cursus in de maak, bestaande uit 

modules van drie lessen, om het spelpeil van individuele bridgers te verhogen. 
 

 Clubadviseur Henk Wijzenbroek zal de samenwerking tussen bridgeclubs en met 

grijze bridgeclubs en met gemeentebesturen verder blijven aanmoedigen en 
begeleiden. Henk is met het bestuur dringend op zoek naar een nieuwe 
Jeugdcommissaris. De promotie van bridge onder jongeren is van levensbelang 

voor het voortbestaan van deze denksport. 
 

 Districtscompetitieleider Cees Varkevisser zal met het bestuur gezamenlijk 

nagaan hoe een ander format van de districtscompetities kan worden gevonden. 
Door de week overdag spelen of in het weekend zijn daarbij mogelijke opties. 
Veel hangt echter af van de loyale medewerking van de besturen en Technische 

Commissies van de aangesloten bridgeclubs. 
 

 Penningmeester Cor de Boer sloot 2014 met een tekort van € 453,- af en begroot 

een tekort van € 345,- voor 2015. Maar hij kreeg de handen op elkaar omdat 
deze meeruitgaven ten goede van de leden komen en het vermogen er niet op 
onverantwoorde wijze voor wordt aangesproken. 

 


